
Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2007. december 12-én 14:00 órakor Budapesten V. Kossuth L. tér, 6-
8., 309.sz. tárgyalójában megtartott nyilvános üléséről. 

 
Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Schachinger Tamás, Balázs Péter, Orlay Imre, 
Dr. Vajda István, Kovács László, Kiss Kálmán, Nagy János, Szilágyi András, Bognár Alajos, 
Horváth József, Turi Gábor elnökségi tagok,  
továbbá Almási Sándor, Dr. Dán András, Güntner Attila állandó meghívottak. 
Kimentette magát: Tóth Péterné, Rajnoha László, Bartos Csaba, Pintér József, Rácz Géza, 
Rózsa Ferenc,  
 
Dervarics Attila köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az ülés határozatképes.  
 
Első napirendi pontként Kovács András ismertette az előző EE üléseken elhatározottak 
helyzetének áttekintését.  
Beszámolt az Oktatási konferenciát követően megvalósult villanyszerelő SZVK módosítás 
állapotáról, amelynek korrektúráját a MKIK év végével benyújtja az illetékes szerveknek. Az 
SZVK módosítását (csatlakozva kezdeményezésünkhöz) több kiemelt cég (áramszolgáltatók, 
kivitelező,- szerelő cégek) is támogatta aláírásukkal elküldött levél formájában. 
Említést tett az Egyesület 2008-as gazdálkodásáról és az időközben lezajlott OET-ről, 
amelyeket később részletesebben tárgyalt az Elnökség. 
 
Második napirendi pontként Dervarics Attila értékelte az Országos Elnök Titkári 
Tanácskozás eredményét. 
Összefoglalásában kiemelte a tagregisztráció körül kialakult hevesebb vitát és a témát illető 
különös aktivitást. Ezt a feladatot úgy kell végrehajtani, hogy rossz szájíz nélkül, minimális 
tagvesztéssel járjon. 
A szakosztályok beszámolóját illetően megállapította, hogy vannak olyan aktív és hasznos 
szakosztályok, akiknek munkássága példamutató értékű. 
A megújulási programmal kapcsolatban megjegyezte, hogy őszintén és következetesen kell 
eljárnunk. Az akciók egy része nem úgy valósult meg, mint ahogy a tervben szerepelt és 
voltak olyan akciók is, amik nem szerepeltek a tervben. A következő Elnökségi ülésre felül 
kell vizsgálni minden akciót és ha kell változtatnunk kell, akár a tartalmat, akár a személyt 
illetően.  
Orlay Imre hozzászólásában megjegyezte, hogy a tagnyilvántartáson kívül más nem nagyon 
aktivizálta a hallgatóságot. 
Balázs Péter a hozzá érkezett visszhangok alapján pozitívan értékelte az új vezetőség 
törekvéseit. Negatívumként említette azt, hogy a nem aktív területek elnökeit, titkárait 
továbbra sem szólítjuk meg és buzdítjuk aktívabb egyesületi életre. 
Szilágyi András szerint nagyobb energiát kell fektetnünk tagnyilvántartással kapcsolatos 
kommunikációra. Meg kell szüntetni a bizonytalanságot, és törekednünk kell arra, hogy az új 
rendszer ne egy tagvesztési procedúra legyen. 

 
Harmadik napirendi pontként Balázs Péter ismertette az SZMSZ és ügyrend módosítások 
helyzetét. 
SZMSZ alapelv: Ami az Alapszabályban szerepel már, ne szerepeljen az SZMSZ-ben. 
Többszörös véleményezés és korrektúrázás után született az írásban benyújtott verzió. 
Felkérte az Elnökségi Bizottságok vezetőit, hogy nézzék át az SZMSZ rájuk vonatkozó részeit 
és tegyék meg javaslatukat. 

   



Kovács András hozzátette, hogy a januári Elnökségi ülésen egy kész verziót kell 
beterjesztenünk, amelynek az egyesületi arculati szabályozását, a tagnyilvántartási 
szabályozást és a MEE irányítási rendszer leírását is tartalmaznia kell. A mellékleteket felül 
kell vizsgálnunk és a MEE partneri kapcsolatok rendszerének működtetését is be kell 
vennünk. 
Dervarics Attila felkérte az Elnökséget, hogy észrevételeiket még ebben az évben jelezzék, 
mert a végleges SZMSZ-t januárban jóvá kell hagyni.  
 
Negyedik napirendi pontként Kovávs András ismertette a MEE tagok regisztrációjának 
helyzetét. 
Kiemelte, hogy a létszámcsökkenés májushoz képest 455 fő. Üzemi szervezeteknél kisebb a 
csökkenés. A 36 területi szervezetből több nem fizetette be eddig még a központba a tagdíj 
25%-át. A gazdálkodás rendje szerint ennek november 30-ig be kellett volna érkeznie. Nem 
lehet pontosan tudni, hogy melyik tag mennyit fizetett, mert sok szervezet egy összegben 
fizeti be 25%-ot. Központilag kell gondoskodni a rendszer jó működéséről.  
Horváth József összefoglalta a TaR mubi ülés eredményét. Az adatok átvitele az indító 
ütemben történik, ez után csak az új rendszerben lehet módosítani. Ismertette a belépéshez 
szükséges minimum adatok körét. Az érdeklődési körök meghatározását a szakosztályoktól 
várja. A Kovács Károly Pál és Zipernowsky szervezetek megmaradnak regisztráló 
szervezetnek, és mellettük szükség lesz egy központi regisztrációs szervezet létrehozására is. 
Határidő március 31. Aki addig nem regisztrál április 31-ig a központból kap javaslatot, 
melynek el nem fogadása esetén a tagsága megszűnik. 
Güntner Attila szólt a honlap és a TaR együttműködéséről az adatvédelem maximális 
betartásával. 
Dervarics Attila megjegyezte, hogy jó lenne közvetlen levélküldési lehetőség a TaR-on 
keresztül. 
Dán András az adatok publikálásával kapcsolatban megjegyezte, hogy az IEEE-nél belépésnél 
kell megjelölnöm azt, hogy hozzájárulok-e adataim nyilvánossá tételéhez bizonyos körökben. 
Kovács András véleménye szerint indulásnak jó, ha a jelenlegi adatokat át tudjuk tölteni, és a 
hiányzókat ki tudjuk egészíteni. A rendszer addig nem indul, amíg a központi tagnyilvántartó 
nem aktivál. Attól kezdve a terület fogja feltölteni az új belépőket és a módosításokat. Így 
várhatóan nem fogunk tagokat veszíteni. 
Kiss Kálmán hangsúlyozta, hogy a regisztrálásra felszólító levél hangneme legyen olyan, 
amely a hovatartozást emeli ki és a tag megőrzését célozza. 
Bognár Alajos megjegyezte, hogy a Zipernowsky szervezetben közel 98%-os a befizetők 
aránya. Javasolta, hogy meg kell fogalmaznunk egy pontos ütemtervet feladatokkal és 
határidőkkel. 
Kovács András hozzátette, hogy az akcióterv megfogalmazása és koordinálása a 
munkaszervezet feladata.  
Dervarics Attila szavazásra bocsátotta az apparátus megbízását a fent meghatározott feladatra 
 
36/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangú szavazatával a megbízást jóváhagyta. 
 
Ötödik napirendi pontként Güntner Attila ismertette a MEE szakosztályok és bizottságok 
pénzügyi tervét. 
Megjegyezte, hogy jelenleg a szakosztályok és bizottságok költségei a központi tervben 
szerepelnek, amelyeket szeretnénk külön tervezni és követni.  Ennek megfelelően felkérte a 
szakosztályok és bizottságok vezetőit, hogy a később kiküldött pénzügyi terv sablonban 
mindenki adja meg saját tervét elsősorban a 2008-as évre koncentrálva. 
 

   



Hatodik napirendi pontként Güntner Attila ismertette a MEE 2008. évi programjának 
kiegészítését. 
Felhívta a figyelmet arra, hogy az OET-n történt felszólítás ellenére csak egyetlen további 
2008-as programról érkezett információ a titkárságra, a VGKB szakosztálytól.  
 
Hetedik napirendi pontként Kovács András ismertette az Egyesületi Elnökség 2008. évi 
munkatervét. 
A januári napirendek közül egy pont módosul. A „Tájékoztatás a MEE szerződéses 
kapcsolatairól” átkerül februárra és helyére bekerül a „MEE megújulási program 
előrehaladása”. Április 9-ét a Közgyűlés dátumához kellett igazítani. Szeptember 9-én 
kihelyezett Elnökségi ülést tartunk Egerben, a Vándorgyűlést megelőzően.  
Schachinger Tamás hozzászólásában kiemelte, hogy a Gazdálkodási szabályzat az SZMSZ-re 
épül, így javasolja annak februári jóváhagyását. 
Kovács András hozzátette, hogy jó lenne tisztázni az új gazdálkodási szabályzatban a 
szervezetek pénzkezelésének módját.  
Dán András megjegyezte, hogy ha az új SZMSZ megvan, elkészíti az etikai kódexet. Ennek 
megfelelően az áprilisi Elnökségi napirendek közé be kell tenni az etikai kódexet 
jóváhagyását. 
 
Egyebek: 
 
37/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangú szavazatával a megalakuló VHTSZ szakosztály 
SZMSZ-ét elfogadta. 
 
38/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangú szavazatával Dr. Antal Ildikó Bláthy díjjal való 
kitüntetéséről szóló javaslatot elfogadta és előterjeszti az illetékes díjbizottságnak. 
 
39/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangú szavazatával Dr. Horváth Tibor Eötvös díjjal való 
kitüntetéséről szóló javaslatot elfogadta és előterjeszti az illetékes igazgatási szervnek. 
 
Kovács András Dési Albert lefelé lépcsőzéses díjazással kapcsolatos újabb felvetésére 
reagálva kiemelte, hogy az Elnökség egy tartalmi szempontból nem megfelelő díj javaslat 
után úgy döntött, hogy a díjat 2007-ben nem adja ki, majd egy hónappal később már nem 
akarta egy korábbi döntését módosítani. 
 
Bognár Alajos javaslatot tett Király Árpád emlékülésre amit elő fog terjeszteni 
 
Kovács András ismertette a Kossuth téri székház eladásának helyzetét, amely a Fő utcai 
székház ideiglenes jellegű műemlék épületté nyilvánítása után előtérbe került. 
 
40/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangú szavazatával a bemutatott MEE levélpapír 
formátumra tett javaslatot elfogadta. 
 
41/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangú szavazatával a novemberi Elnökségi ülésen 
bemutatott 2008-2010 évi Egyesületi pénzügyi tervet elfogadta. 
 
Kovács András felhívta a VTT és VET vezetőinek figyelmét arra, hogy a MEE nem kapta 
meg 2007. évi eredményiket, amelyet év végéig pótolni kell. 
 
Nagy János beszámolt a VTT november 11-én tartott Közgyűlése eredményéről ahol 
megvitatták és elfogadták a CELMA tagságukat valamint átadták a VTT díjakat. 

   



 
Dervarics Attila bejelentette, hogy az Elektrotechnika februári számától Tóth Péterné veszi át 
a főszerkesztői feladatkört. 
 

Budapest, 2007. december 19. 
 
Összeállította: Güntner Attila    Jóváhagyta : Kovács András 

   Irodavezető      főtitkár 
 
 

   


